
 
 

Verslag bestuursvergadering Jumelagecomité Middelkerke – dd. 

26/09/2024 

De vergadering vindt plaats om 20.00u. in De Oude Post (Joseph Casselaan 1 - Middelkerke) 

Aanwezig: 

Arsène Henon – voorzitter, Anne-Laure Proot – secretaris, Geert Werbrnouck – penningmeester, , 
Danny Deschagt, André Levecque, Bjorn Slembrouck, Vera Decock, Kristine Baeckelandt, Wim 
Landuyt, Ingrid Vandenberghe, Daniëlla Drielinck, Maggie Wilkinson. 

 

Verontschuldigd: 

Tom Dedecker – schepen van Toerisme, Freddy Deschacht – ondervoorzitter, Annie Standaert, Eddy 
Durnez, Eric Vandewalle. 
 
Start van de vergadering: 20u08. 

1. Verslag vorige vergadering 25/07/2024 

Goedgekeurd via mail. 

 

2. Financieel verslag (door Geert) 

Ondertussen is de werkingssubsidie van de gemeente (€ 10.000) gestort.  

Marktfest heeft € 730,02 winst. 

De toelage voor het bezoek van Kolping aan Middlekerke (€1.500) is ook doorgestort aan 
Mikaj. 

Momenteel is er een saldo van € 9.267,25:  

➔ tussentijds financieel overzicht dd. 26/09/2024: zie bijlage 1. 

 

Wat nog komen moet in 2024: 

➔ De onkosten van Marché Européen 

 

Geert zou willen een meerjarenbegroting maken, zodat we een beter financieel zicht krijgen. 
Volgend jaar zou 5j. Glabbeek gevierd worden in plaats van dit jaar. 

➔ Geert stelt tegen volgende vergadering een kapstok op voor de komende jaren.  

 

3. Activiteiten: stand van zaken 

22-26/08 Marktfest – Ettlingen (verslag) 

Alles is goed verlopen. Het weer was fantastisch. 

Zaterdagnamiddag was het wat te warm, waardoor minder volk kwam, maar ‘s avonds was er 
terug heel veel volk. 

Stad Ettlingen heeft de kamers betaald. 

Er was een winst van € 730,02. 



 
 
 

22/08 – 2/09 Bezoek Kolping Familie + Fietstocht vanuit Ettlingen (verslag) 

Kristine geeft verslag op basis van een fotoreportage. 

Het was een heel mooi weekend. Iedereen was heel erg tevreden. 

Kristine bedankt de aanwezigen bij de ontvangst van de groep en de medewerkers.  

Arsène wenst Kristine een proficiat voor de organisatie. 

 

5/10  Tag der Deutschen Einheit – bij André en Annie (stand van zaken) 

Er zijn momenteel 15 inschrijvingen. In principe is dit te weinig. 

André streeft naar 20. Er wordt nog wat rondgevraagd. 

Het zal doorgaan, dus de betalingen mogen gedaan worden.  

 

Volgende week komt Manfred om de houten zitbank om te wisselen. 

 

4. Varia 

• Golden Point: voorstel uitwisseling met Ettlingen 

Katrien ’T Kindt van Golden Point had graag een uitwisselingsproject gedaan met de 
pickleballclub uit Ettlingen. Er zijn enkele leden van Golden Point die binnenkort, in 
oktober, naar een pickleball-tornooi in Ettlingen gaan.  

Arsène is al eens bij Katrien langs geweest.  

➔ In principe kunnen ze (financiële) steun krijgen, maar het moet goed verantwoord 
worden.  

➔ Katrien houdt ons op de hoogte van hun bezoek aan Ettlingen. Zij zullen ter 
plaatse contacten leggen.  

Danny stelt voor om de verplaatsingskosten terug te betalen omdat ze daar al 
contacten zullen leggen, maar de vergadering geeft eerder de voorkeur aan een 
schriftelijke bedanking en motivatie. 

➔ Anne-Laure zal via mail een antwoord bezorgen aan Katrien met volgende 
inhoud: 

▪ In de bestuursvergadering werd haar voorstel besproken en het 
jumelagecomité staat heel positief tegenover het voorstel.  

▪ Het jumelagecomité is haar heel dankbaar om initiatief te nemen en de 
contacten te leggen. 

▪ Er wordt gevraagd om een verslag op te maken over hun bezoek aan 
Ettlingen en te bezorgen aan Anne-Laure en Arsène.  

▪ We nodigen Katrien uit op de volgende bestuursvergadering in november, 
waarbij ze dan verslag uitbrengt. 

 

• 31/08: La Libération de Vresse-sur-Semois (verslag Vera) 

Vera geeft verslag van haar bezoek op basis van een fotoreportage.  

Schriftelijk verslag van Vera: 



 
 

31/8 was een topdag in Vresse. 7000 personen waarvan 1000 kinderen die allemaal 
her en der tot hun trekken kwamen. 

Om 11u30 startte de officiële opening tot 13u: speeches, gezang, inhuldiging 
monument, bloemlegging… 

’s Middags: Canadese schotel. Daarna reden we met jeeps naar de Maquis. Daar was 
het rondkuieren tussen de vliegtuigen, tanks, tenten, mini museum en zagen we een 
airshow.  

’s Avonds: muziek van de jaren 30-40, met een afsluiter met een magnifiek vuurwerk. 

Dit alles bij ideaal weer. 

Een evenement met veel voorbereiding en tot in de puntjes uitgevoerd. Ze mogen fier 
zijn en waren effectief fier na afloop. 

 

• Timing aanstelling nieuw jumelagecomité voor volgende legislatuur. 

Zie in bijlage 2: het chronologische stappenplan ‘timing aanstelling nieuw 
jumelagecomité’.   

 

• Champagneweekend: 

o Vera meldt dat een delegatie van het jumelagecomité van Epernay naar het 
Champagneweekend komt. 

o Arsène meldt dat de burgemeester van Ettlingen, Johannes Arnold, naar het 
Champagneweekend komt. Anne-Laure laat dit weten aan schepen Tom 
Dedecker.  

o Ook vanuit Vresse komt een delegatie van het jumelagecomité.  

 

• Danny doet zijn voorstelling over de jumelagegemeenten en het jumelagecomité op basis 
van de PowerPointpresentatie die hij heeft opgesteld voor de nieuwe kandidaten die 
wensen toe te treden tot het Jumelagecomité Middelkerke.  

 

5. Datum volgende vergadering 

• Donderdag 28 november 2024 om 20u in De Oude Post  

 

Einde van de vergadering : 22u20 


